

Complimentary Chauffeur Service for Pacific Place 'above' Members

Terms and Conditions

1. Chauffeur Service ("Service") is available from 11a.m. to 7p.m. daily.
2. Each **above Black** member is entitled to a maximum of 10 single rides of Chauffeur Service in each calendar month. His/her associated member is also eligible to use the service by sharing the same limit with the member.
3. Each **above Platinum** member is entitled to enjoy 1 single ride upon same-day accumulated spending of HK\$100,000 with a maximum of two eligible receipts. The eligible **above Platinum** member may enjoy the ride on the same day of purchase or within 30 days from purchase date. The eligible receipt(s) is valid to enjoy 1 single ride only, i.e. **above Platinum** member with HK\$200,000 same-day accumulated spending shall only be entitled to one ride.
4. The individual member and a maximum of TWO accompanying guests may share the same ride.
5. Chauffeur Service is restricted in Hong Kong Island district only.
6. TWO days advance reservation is required; service is subject to availability.
7. Chauffeur Service will only provide in one-way ride and no additional stopover is allowed.
8. Any amendment or cancellation of Chauffeur Service must be made at least THREE hours in advance of the reservation.
9. Chauffeur Service will be suspended under Typhoon Signal No. 8 or above or/ and under Black Rainstorm Signal.
10. Amendment or cancellation of Chauffeur Service are allowed if Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above or Black Rainstorm Signal occurring or being expected before the reserved Chauffeur Service.
11. Chauffeur Service may be provided by "The Upper House" or "King's Limousine Company Limited" or such other person ("Chauffeur Service Providers") as specified by Pacific Place from time to time.
12. Pacific Place and the Chauffeur Service Provider reserve the rights, at their sole discretions, to discontinue Chauffeur Service at any time without prior notice to members.
13. In case of any disputes arising out of these terms and conditions, Swire Properties Limited reserves the right of final decision.
14. In the event of discrepancies between the English and the translated version of these Terms, the English version shall prevail.

太古廣場 'above' 會員私人接載服務

條款及細則

1. 私人接載服務 (「服務」) 僅於每日早上 11 時至下午 7 時期間提供。
2. 每位 **above Black** 會員每月最多可預約 10 程單程私人接載服務，其連繫會員亦可共享使用私人接載服務次數。
3. **above Platinum** 會員單日累積消費滿港幣 100,000 元或以上可享免費私人接載服務乙次。**above Platinum** 會員最多可以使用兩張由會員本人付款的即日電子消費單據，並於消費當日或消費日期起計 30 日內享用該次私人接載服務。該有效單據只可享用私人接載服務一次，即港幣 200,000 元的單日累積消費的只可享用服務一次。
4. 會員本人最多可與兩位同行客人享用該次私人接載服務。
5. 私人接載服務只限於香港島地區。
6. 私人接載服務需提前兩天預約，並需視供應情況而定。
7. 私人接載服務只提供單程服務，並不可加設任何中途停站。
8. 如需取消或更改已預約之私人接載服務，須於服務前最少三小時前通知。
9. 所有私人接載服務將會於八號或以上熱帶氣旋警告信號或黑色暴雨警告生效時暫停。
10. 如於已預約之私人接載服務前，香港天文台已發出或預計將於已預約之私人接載服務前發出八號或以上熱帶氣旋警告信號或黑色暴雨警告，會員可提出更改或取消已預約之私人接載服務。
11. 私人接載服務將由太古廣場指定「奕居」或「King's Limousine Company Limited」或其他不時指定之人士（「私人接載服務供應商」）提供。
12. 太古廣場及私人接載服務供應商保留服務最終決定權，恕不作另行通知。
13. 如上述條款及細則有任何爭議，太古地產有限公司保留最終決定權。
14. 所有條款及細則以英文撰寫，可能會被翻譯為其他語言，當中如有歧異，概以英文版本為準，並按英文版本執行。